
Protokół Nr XVII/20 

z XVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 29 kwietnia 2020 r.  

 zwołanej w zdalnym trybie obradowania. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 12:00 

Zakończenie     - godz. 15:10 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła XVII 

sesję Rady Gminy Dywity. Przywitała p. Daniela Zadwornego – Wójta, p. Waldemara 

Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy. 

 Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu rady w chwili otwarcia XVII Sesji Rady 

Gminy Dywity wszyscy radni potwierdzili swoja obecność. 

 

 Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

Brak wniosków 

 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2020 – 2027. 

5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

6. Uchwała w sprawie szczegółowych odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom bezdomnym. 

7. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie Dywity, 

gmina Dywity. 

8. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bukwałd, gmina Dywity. 

9. Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których 

płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 (wirusa SARS-CoV-2). 

10. Sprawy różne, Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

11. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do 

protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za przyjęciem protokołu 

z XVI sesji Rady Gminy Dywity – bez czytania? 



Obecnych było 15 radnych. 

Za przyjęciem  - 14 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się - 1 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta 

Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Dorota Pszczoła) 

Wstrzymał się – Bogdan Rudnicki, 

 

Protokół Nr XVI/20 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 25-02-2020 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

- Agnieszka Sakowska-Hrywniak – oddaje głos P. Wójtowi  

-p. Wójt Daniel Zadworny przekazał informację pracy Wójta i urzędu gminy w Dywitach 

między sesjami w okresie od 16 stycznia do 24 lutego 2020r.  

- Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- Bogdan Rudnicki – prośba, aby informacja Wójta w programie esesja umieszczana była w 

formacie PDF. 

-p. Wójt Daniel Zadworny – jak najbardziej, tak. 

- Magdalena Kilkowska – jeśli dojdzie do rozstrzygnięcia przetargu na budowę proszę 

przekazanie  informacji radnym z Różnowa jakie są dalsze losy tej inwestycji. 

 

Ad. 4. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2020 – 2027, poddaję 

pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 



wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas,  

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta 

Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki, Dorota 

Pszczoła ) 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2020 – 2027 została podjęta i zarejestrowana pod Nr XVII/166/20 – 

stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 5. Uchwała w sprawie uchwalenia zmian w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o 

przedstawienie uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – omówiła uchwałę 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję budżetu w sprawie uchwalenia  

zmian w budżecie Gminy Dywity na 2020 r. 

- p. Urszula Derlacz – Komisja budżetu pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Dywity na 2020 r. poddaję pod głosowanie. 

Obecnych było 15 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta 

Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki, Dorota 

Pszczoła ) 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2020 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr XVII/167/20 – stanowi zał. nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 6. Uchwała w sprawie szczegółowych odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom bezdomnym. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały omawiany był 

na komisjach. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. przewodniczącą 

Komisji Społecznej o opinię. 

- p. Sabina Robak –Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie 

szczegółowych odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia 

osobom bezdomnym poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 15 radnych.  

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 15 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 15 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Bogusława 

Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Dorota Pszczoła, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta 

Kryszałowicz, Zbigniew Glezman, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki, Dorota 

Pszczoła) 

 

Uchwała w sprawie szczegółowych odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia 

udzielających schronienia osobom bezdomnym, została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

XVII/168/20 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 7. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany części miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie 

Dywity, gmina Dywity. 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na komisjach.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

- Magdalena Kilkowska – co prawda projekt był omawiany na komisji, ale wtedy nie był 

podłączony wniosek „Arbetu” i mam kilka wątpliwości i chciałabym, aby przed moim 

głosowaniem zostały one rozwiane. Otóż wg załącznika wszystkie drogi wewnętrzne mają 

być zastąpione symbolem dróg dojazdowych KD według obowiązującego planu będą to drogi 

publiczne. Jak wiadomo z 98 art. ustawy gospodarki nieruchomościami tych dróg 

publicznych po wydzieleniu w planie miejscowym przechodzą one na własność gminy, co 

oznacza że będzie to za stosowne odszkodowanie ustalone z właścicielem. 

Chciałabym poznać stanowisko gminy w tym zakresie. Ponadto według wniosku dewelopera 

powierzchnia terenów zielonych ma być znacząco zmniejszona i ten układ komunikacyjny 

zaproponowany przez firmę Arbet może wskazywać aczkolwiek nie musi że deweloper chce 

znacząco zmienić udział terenów zabudowanych względem obecnego planu co oznaczałoby 

że ma w planach prawdopodobnie zwiększenie budynków wielorodzinnych. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję Inwestycji.  

- p. Krzysztof Kulas – Komisja Inwestycji pozytywnie opiniuje Uchwałę.         



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 

zmiany części miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy 

mieszkaniowej w obrębie Dywity, gmina Dywity poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było  14 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 1 

Za podjęciem zagłosowało - 14 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas,  

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta 

Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Dorota Pszczoła ) 

Wstrzymała się od głosu – Zbigniew Glezman 

 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany części miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu zabudowy mieszkaniowej w obrębie Dywity, 

gmina Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr XVII/169/20 – stanowi zał. nr 6 

do protokołu. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bukwałd, gmina Dywity. 

 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na komisjach.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Proszę o opinię komisję Inwestycji. 

- p. Krzysztof Kulas – Komisja Inwestycji pozytywnie opiniuje Uchwałę.         

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – Uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Bukwałd, gmina Dywity 

poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, Agnieszka Sakowska-

Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta Kryszałowicz, Anna Sadrina – 

Ostrowska, Bogusława Kamińska, ) 

 



Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bukwałd, gmina Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr XVII/170/20 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 (wirusa SARS-CoV-2). 

 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany 

na Komisjach. Proszę o opinię komisję budżetu. 

- p. Urszula Derlacz  – Komisja Budżetu  pozytywnie opiniuje Uchwałę.   

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań        

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Uchwałę w sprawie zwolnień z 

podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa 

pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych z powodu 

COVID-19 (wirusa SARS-CoV-2), poddaję pod głosowanie. 

 

Obecnych było 13 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 13 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Za podjęciem zagłosowało - 13 radnych (tj. Renata Kaszubska, Tadeusz Bielicki, Sabina 

Robak, Bogusława Kamińska, Bogumiła Brewka, Magdalena Kilkowska, Krzysztof Kulas, 

Agnieszka Sakowska-Hrywniak, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, Danuta 

Kryszałowicz, Anna Sadrina – Ostrowska, Bogdan Rudnicki ) 

 

Uchwała w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości grup przedsiębiorców, 

których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku z ponoszeniem negatywnych 

konsekwencji ekonomicznych z powodu COVID-19 (wirusa SARS-CoV-2) została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr XVII/171/20– stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 12. Sprawy różne, Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Brak interpelacji, wniosków i zapytań. 

 

 

Przewodnicząca zamknęła XVII/20 Sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

 Iwona Baka                                 Agnieszka Sakowska-Hrywniak 



 

 


